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Protokół Nr XV/25 z sesji Rady Gminy Nowa Ruda, 

która odbyła się dnia 29 maja 2025 roku 

w siedzibie Rady Gminy Nowa Ruda 

Sesji Przewodniczyła Bożena Sołek-Muzyka – Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda. 

Godzina rozpoczęcia – 11:04 

Godzina zakończenia – 11:56 

Ad.I Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda Bożena Sołek-Muzyka powitała radnych i przybyłych 

na sesję gości. Po powitaniu otworzyła obrady XV sesji Rady Gminy Nowa Ruda, oświadczyła, iż 

zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1 (do protokołu sesji) w sesji uczestniczy 12 radnych                           

– co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Nieobecni radni: 

Marek Bidziński Agnieszka Ożóg, Bartosz Słoninka 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bidziński 

2. Paweł Gargol 

3. Michał Groń 

4. Ryszard Grześkowiak 

5. Marcin Jaliński 

6. Katarzyna Majchrzak 

7. Agnieszka Ożóg 

8. Tomasz Pietrzyk 

9. Jacek Podgórski 

10. Urszula Poźniak 

11. Kamil Sawicki 

12. Bartosz Słoninka 

13. Bożena Sołek-Muzyka 

14. Joanna Sypień 

15. Stanisław Wasłowicz 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

a) Adrianna Mierzejewska – Wójt Gminy Nowa Ruda,  
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b) Anna Zawiślak – Zastępca Wójta Gminy Nowa Ruda, 

c) Urszula Brzóska - Skarbnik Gminy Nowa Ruda, 

d) Maria Wojcińska – Sekretarz Gminy Nowa Ruda, 

e) Dawid Gruda– Kierownik Referatu Inwestycji, Rozwoju i Promocji, 

f) Dawid Fecko – Kierownik Referatu Administracji Mieszkaniowej i Budownictwa, 

g) Renata Krazińska – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji, 

h) Agnieszka Polak – Kierownik Referatu Organizacyjnego, Spraw Obywatelskich i 

Zarządzania Kryzysowego,  

i) Jan Kalfas – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska, 

j) Gabriela Buczek-Rogińska  – Dyrektor Centrum Kultury Gminy Nowa Ruda w 

Ludwikowicach Kłodzkich, 

k) Bożena Łaba – Dyrektor Teatru na Fabrycznej działającego przy Centrum Kultury 

Gminy Nowa Ruda,  

l) Edyta Jaworska – projektant biura urbanistycznego  – lista obecności gości stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poinformowała, że w dniu dzisiejszym podczas sesji 

obecne są dwie osoby, które działają na rzecz Gminy Nowa Ruda – Gabriela Buczek-Rogińska 

Dyrektor Centrum Kultury Gminy Nowa Ruda oraz Bożena Łaba Dyrektor Teatru na Fabrycznej w 

związku z dniem działacza kultury. Przewodnicząca Rady w imieniu swoim, ale także wszystkich 

radnych i Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianny Mierzejewskiej złożyła najserdeczniejsze życzenia 

dalszych sukcesów w działalności na rzecz dobra społeczności Gminy Nowa Ruda. Panie nie tylko 

dbają o duszę, ale także o aktywność fizyczną, organizując różne imprezy sportowe, widocznie nie 

tylko w Gminie Nowa Ruda, ale także w całej Polsce, które przyciągają  turystów, działaczy 

sportowych. Przewodnicząca powiedziała, że musicale, które są przygotowywane pod okiem obu 

Pań są perełką, którymi można i należy się chwalić. Przewodnicząca Rady i Wójt Gminy wręczyły 

przybyłym gościom podziękowania i kwiaty.  

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska dołączyła się do życzeń  z okazji dnia działacza 

kultury i podziękowała za owocną współpracę.  

Dyrektor Centrum Kultury Gminy Nowa Ruda Gabriela Buczek-Rogińska podziękowała w imieniu 

swoim oraz współpracowników centrum kultury za zaproszenie, za to, że zawsze mogą liczyć na 

wsparcie. Dyrektor dodała, że w tym roku szczególny nacisk kładzie się na rozwój teatru i młodzieży 

w nim występującej, najprawdopodobniej do współpracy dołączy jedna z aktorek z teatru w 
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Wałbrzychu, pod okiem której młodzież będzie szlifowała swoje talenty.  

Ad. I.1. Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad. 

Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 24 kwietnia 2025 r.   

II. Sprawozdanie Wójta z pracy Urzędu Gminy Nowa Ruda w okresie między sesjami.  

III. Podejmowanie uchwał: 

1. w sprawie zmiany Uchwały Nr 68/X/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 roku               

w sprawie budżetu Gminy Nowa Ruda na rok 2025 , 

2. w sprawie zmiany Uchwały 69/X/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda, 

3.  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla działek nr 929/8 i 929/10 w obrębie Jugów.  

IV. Pisemne interpelacje, zapytania. 

V. Wolne wnioski i sprawy różne,  

VI. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

VII. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

 

Przewodnicząca Rady poddała przedstawiony porządek obrad pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad   

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Gargol, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień,  

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 
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Marek Bidziński, Agnieszka Ożóg, Bartosz Słoninka 

Ad. I.2 Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z XIV sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 24 kwietnia 2025 r., jednocześnie informując, że do biura 

Rady Gminy Nowa Ruda nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Gargol, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień,  

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bidziński, Agnieszka Ożóg, Bartosz Słoninka 

Ad.II.  Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska przedstawiła sprawozdanie z pracy Urzędu 

Gminy Nowa Ruda w okresie między sesjami – prezentacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad. III.1. Skarbnik Gminy Urszula Brzóska poinformowała, że  przedstawione w projekcie uchwały 

zmiany zostały wypunktowane szczegółowo w jego uzasadnieniu, były też przedmiotem prezentacji 

oraz dyskusji nad ich kształtem na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów w dniu dzisiejszym. W 

związku z powyższym należy skupić się na najistotniejszych elementach  wprowadzonych w ramach 

proponowanych zmian, a mianowicie przedstawiony projekt zawiera wprowadzenie do budżetu 

dwóch nowych zadań polegających na budowie sali wiejskiej w Przygórzu oraz budowie nowej 

remizy w Świerkach, na ten cel otrzymano dofinansowanie w ramach środków FEC. Zadania będą 

realizowane w latach 2025-2026, a ich limit to prawie 7.000.000,00 zł, z czego wartość 85% stanowi 

pozyskane dofinansowanie. Dokonano również rewizji harmonogramu realizacji zadań związanych z 

zagospodarowaniem zbiornika w Dzikowcu oraz termomodernizacji Europejskiego Domu Spotkań 

Młodzieży w Sokolcu – zadania te zostały przesunięte do realizacji na rok 2026, a w przypadku 

termomodernizacji budynków komunalnych finansowanych z puli środków w ramach niskiej emisji 

dokonano częściowego przesunięcia wartości harmonogramu realizacji. W ramach konkursu 

„Odnowa Dolnośląskiej Wsi” otrzymano z budżetu województwa dolnośląskiego 60.000,00 zł na 

modernizację sali wiejskiej w Sokolcu, dodatkowe środki stanowiące 50% wartości zadania gmina 
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pokryje ze środków własnych. Zabezpiecza się również środki na dokumentację techniczną 

wykonania dokumentacji obudowy ulicy Kopalnianej w Ludwikowicach Kłodzkich, w ramach 

usuwania skutków klęsk żywiołowych oraz na dokumentację nowego miejsca rekreacji przy 

Europejskim Domu Spotkań – to niezbędny element wniosku o dofinansowanie w ramach 

współdziałania w Partnerstwie Sowiogórskim. W ramach treści uzasadnienia do uchwały otrzymali 

Państwo stosowane informacje, które umożliwiają identyfikację zmian wraz z korektą konkretnych 

zapisów ustalających deficyt oraz źródło jego pokrycia. Pani Skarbnik poinformowała, że  to są te 

najważniejsze zmiany i poprosiła Szanowną Radę o zadawanie pytań, jeśli cokolwiek nie zostało 

jeszcze odpowiednio wyjaśnione w trakcie prac nad projektem tej uchwały.  

Więcej pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący  Komisji Budżetu i Finansów Kamil Sawicki poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 108/XV/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 29 maja 2025 r. w sprawie zmiany Uchwały 

Nr 68/X/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie budżetu Gminy Nowa 

Ruda na rok 2025 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Gargol, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień,  

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bidziński, Agnieszka Ożóg, Bartosz Słoninka 

Ad. III. 2 Skarbnik Gminy Urszula Brzóska oznajmiła, że  zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

są szczegółowo opisane w uzasadnieniu do projektu uchwały, był on również był prezentowany na 

posiedzeniu Komisji Budżetu, ale to co najistotniejsze to zmianie ulega załącznik nr 1, ponieważ 

obecnie zawiera on dane po zmianach dokonanych uchwałą budżetową i wskazuje nowe wartości 

deficytu i źródeł jego pokrycia. Zmianie ulega także załącznik nr 2, ponieważ do wykazu 

przedsięwzięć wprowadza się nowe zadania, czyli budowę sali wiejskiej w Przygórzu oraz budowę 

remizy OSP w Świerkach, ich limit, czas realizacji wynika z planowanego harmonogramu robót i 
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jednocześnie koryguje się te zadania, których zmiany dokonywano w ramach zmiany uchwały 

budżetowej, a w ramach załącznika nr 3 w objaśnieniach przyjmuje się wartości, które wynikają z 

aktualnych założeń budżetu. Jeżeli jeszcze coś jest niejasne skarbnik poprosiła o zadawanie pytań.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kamil Sawicki poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 109/XV/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 29 maja 2025 r. w sprawie zmiany uchwały 

Nr 69/X/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowa Ruda 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Gargol, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień,  

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bidziński, Agnieszka Ożóg, Bartosz Słoninka 

Ad. III.3 Edyta Jaworska projektant z biura urbanistycznego  poinformowała, że Przystąpienie 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 929/8 i 929/10 

w obrębie Jugów, wynika z potrzeby zmiany przeznaczenia terenu na cele zabudowy rekreacyjnej 

Obszar objęty planowanym przedsięwzięciem w obecnie obowiązującym planie miejscowym 

znajduje się w zasięgu terenów przeznaczonych dla zabudowy zagrodowej („RM.37”). Na obszarze 

działek obowiązuje zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu wsi 

Jugów, przyjęty uchwałą w 2021 r. Powierzchnia działek do objęcia projektem planu miejscowego 

wynosi około 0,26 ha, granice obszaru objętego projektem planu miejscowego określono na 

załączniku graficznym do projektu uchwały. Zgodnie z art. 14 ust. 5 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym przed podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 929/8 i 929/10 

w obrębie Jugów wykonano analizy dotyczące zasadności przystąpienia do sporządzenia planu 
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miejscowego oraz ustalono niezbędny zakres prac planistycznych; wobec czego: 

1) stwierdzono, że zmiana planu miejscowego będzie zgodna z obowiązującym studium uwarunko-

wań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. Obszar działek nr 929/8 i 929/10 w 

obrębie Jugów znajduje się w studium gminy w zasięgu funkcjonalnej jednostki terenowej o sym-

bolu „MP – Tereny z przewagą zabudowy jednorodzinnej lub zagrodowej oraz obiektów usług i 

produkcji nie kolidujących z funkcją mieszkaniową”; 

2) za niezbędny warunek do zrealizowania zamierzenia uznano konieczność uwzględnienia w grani-

cach obszaru projektu planu miejscowego działki nr 929/8; poprzez tę działkę zostanie zapew-

niony dostęp do drogi publicznej wymagany przepisami ustawy;  

3) określono wstępny zakres prac planistycznych, zgodnie z którym: 

a) zakres ustaleń planu miejscowego ma wyczerpywać w niezbędnym stopniu - ze względu 

na uwarunkowania - problematykę określoną w art. 15 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 27 marca 

2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1130, z 

późn. zm.), 

b) w odniesieniu do zakresu niezbędnych materiałów planistycznych ustalono brak koniecz-

ności sporządzania opracowania ekofizjograficznego, które zostało wykonane na potrzeby 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. Sporządze-

nie innych materiałów planistycznych będzie uwarunkowane obowiązującymi przepisami. 

W szczególności niezbędne będzie przeprowadzenie postępowania w sprawie strategicz-

nej oceny oddziaływania na środowisko na podstawie ustawy z 3 października 2008 r. o 

udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 

środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2024 r. poz. 1112, z 

późn. zm.), w ramach którego zostanie sporządzona prognoza oddziaływania na środowi-

sko, 

c) procedura sporządzenia planu miejscowego i jego uchwalenia zostanie przeprowadzona 

zgodnie z art. 17 i 20 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, 

d) nie będzie potrzeby uzyskania zgody na zmianę przeznaczenia gruntów rolnych i leśnych 

na cele nierolnicze i nieleśne.  

4) stwierdzono, że wnioskowana zmiana sposobu zagospodarowania, jest zbieżna z przyjętą poli-

tyką gminy w zakresie tworzenia dogodnych warunków dla rozwoju aktywności gospodarczej; 
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5) uchwalenie planu miejscowego może przynieść korzyści finansowe dla gminy, gdyż w wyniku zre-

alizowania zamierzenia Inwestora do budżetu gminy wpłyną nowe podatki. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Stanisław Wasłowicz poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 110/XV/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 29 maja 2025 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 929/8 i 929/10 

w obrębie Jugów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Gargol, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień,  

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bidziński, Agnieszka Ożóg, Bartosz Słoninka 

Ad. IV Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poinformowała, że do biura Rady Gminy Nowa 

Ruda wpłynęło zapytanie radnej Katarzyny Majchrzak w temacie uszkodzonego murku rzeki 

jugowskiego potoku – odpowiedź została przekazana wszystkim radnym. Następnie wpłynęła 

zapytanie radnej Joanny Sypień w sprawie udrożnienia studzienek odpływowych systemu kanalizacji 

deszczowej znajdujących się na ul. Olimpijskiej w Jugowie, odpowiedź zostanie przekazana w 

odpowiednim terminie.  

Więcej interpelacji i zapytań nie było.  

Ad. V Radny Kamil Sawicki poruszył temat przyłączenia lokali nr 4 i 5 w budynku Sokolica 22 – w tym 

budynku została wykonana nowa oczyszczalnia, jednakże dwa lokale jeszcze nie zostały do niej 

podłączone. Mieszkańcy informują, że był zarządca z NTBS na przełomie grudnia i stycznia, ale do 

dziś nie są wykonane żadne prace. Radny poprosił o przekazanie informacji, w późniejszym terminie, 

kiedy te prace zostaną wykonane. Pan Sawicki poinformował także, że dotarły do niego informacje 
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od rolników posiadających swoje grunty pomiędzy Sokolicą, Krajanowem i Włodowicami, że mają 

utrudniony dojazd do swoich pól, a tam od niedawna zmienili się właściciele gruntów i drogi gimnne, 

które do dziś były zajeżdżone, znajdują się w innych miejscach niż faktycznie na mapach 

geodezyjnych i tu jest prośba, aby pracownicy urzędu zajęli się tym tematem – chodzi o pomiary 

geodezyjne i ewentualne pozyskanie środków na wykonanie dróg dojazdowych do tych pól. 

Właściciele nie życzą sobie przejeżdżania ciężkimi sprzętami rolniczymi z jednego pola na drugie, a 

rolnicy nawet do końca nie wiedzą, gdzie są te drogi gminne, bo najczęściej jest tak, że są to miejsca 

zarośnięte drzewami, zasypane kamieniami, albo tak wąskie, że nie można wjechać większym 

sprzętem.  

Kierownik Referatu Administracji Mieszkaniowej i Budownictwa Dawid Fecko powiedział, że jeżeli 

chodzi o budynek komunalny w Sokolicy 22 to zadanie było zaplanowane na rok ubiegły, jednak w 

związku z pilną koniecznością wykonania odwodnienia przy tym budynku przeniesiono to zadanie na 

rok 2025, czyli do końca obecnego roku te dwa lokale zostaną podłączone.  

Radny Marcin Jaliński powiedział, że apropos dzisiejszej uchwały i budowy sali wiejskiej w Przygórzu 

wyraża nadzieję, że kolejną będzie sala w Ludwikowicach Kłodzkich, gdyż nie ma takiej Sali, gdzie 

można się spotykać i działać dla wsi.  

Radny Tomasz Pietrzyk poinformował, że został zobligowany przez kilku mieszkańców Bożkowa do 

zapytania w sprawie otrzymywanych pocztowo upomnień od firmy Alba w miesiącach marzec-maj 

za nieprawidłową segregację odpadów, ale to dotyczyło okresu końca wakacji roku ubiegłego, to jest 

bardzo długi dystans czasowy. Dlatego też pojawia się pytanie czy firma Alba protokoły pokontrolne 

może przedstawiać mieszkańcom w szybszym terminie, ponieważ pisma, które były dostarczane nie 

zawierały protokołu. Jeden z mieszkańców wystąpił do gminy o ten protokół i dopiero z niego 

zauważył, że przewinił i chciał to poprawić. A kolejne pytanie, które nasunęło się mieszkańcom to 

takie czy w związku z tym, że powstały pewne przewinienia w segregowaniu odpadów czy będą one 

egzekwowane karami w najbliższym czasie?   

Pani Wójt powiedziała, że firma będzie postępować zgodnie z procedurą i  nie wie o które budynki 

chodzi i z czego ten okres czasu wynika. Wójt zdeklarowała się do zbadania sprawy i przeanalizowania 

sytuacji.  

Pan Tomasz Pietrzyk poinformował, że przedstawi do referatu, jakie to są budynki.  
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Radny Jacek Podgórski serdecznie podziękował wójtowi gminy za środki pozyskane na budowę 

remizy w Świerkach. Radny zapytał czy stwierdzenie dotyczące budowy oświetlenia w Świerkach 

dotyczy drogi wojewódzkiej? Radny dodał, że podczas zebrania wiejskiego powstał wniosek i część 

środków z funduszu sołeckiego została przeznaczona na wykonanie dokumentacji oświetlenia od 

posesji 173 do 187 w Świerkach. 

Pani Wójt powiedziała, że budowa oświetlenia dotyczy drogi wojewódzkiej.   

Pan Jacek Podgórski zapytał oświetlenie drogi w Bartnicy na Wyrębinie. Wiadomym jest, że 

dokumentacja już jest zrobiona i zaproponował, aby załatwić to jednocześnie, aby nie ogłaszać trzech 

różnych przetargów.  

Pani Anna Zawiślak odpowiedziała, że gmina realizuje inwestycję związana z budową oświetlenia 

głownie z dofinansowaniem zewnętrznym, najczęściej w latach poprzednich były to środki, które były 

kierowane z funduszu DFPR realizowane przez marszałka. Niestety w tym DFPR typowo 

oświetleniowy nie został ogłoszony na rzecz DFPR powodziowego, więc na chwilę obecną nie ma 

źródła współfinansowania budowy oświetlenia na terenie Gminy Nowa Ruda.  

Pan Jacek Podgórki dodał, że nie chce, aby to było zrobione teraz, natychmiast, ale zwraca się z 

pytaniem w jakiej perspektywie pojawi się taka możliwość?  

Pani Anna Zawiślak poinformowała, że z reguły te nabory na DFPR pojawiały się w okolicach kwietnia, 

jednocześnie wyrażając nadzieję, że będą kontynuowane w latach następnych i gmina będzie mogła 

z nich korzystać.  

Pan Jacek Podgórki poruszył temat świetlic wiejskich informując, że mieszkańcy Bartnicy także 

chcieliby mieć taką świetlicę u siebie na wsi, która spełnia odpowiedni wymagania, a obecna nie ma 

zaplecza. Czy została rozstrzygnięta ewentualna lokalizacja, gdzie mogłaby powstać? Mieszkańcy 

zgłosili swoją propozycję, ale okazało się, że ta działka nie spełnia wymogów. 

Pani Anna Zawiślak powiedziała, że to było dosyć dawno, sołtys proponował budowę na terenie, na 

którym zabudowa nie jest możliwa. W Bartnicy jest problem z lokalizacją takiego obiektu i 

uchwalenie planu ogólnego dużo w tej kwestii rozwiąże i pomoże znaleźć działkę, na której budowa 

świetlicy będzie możliwa. 

Radny Paweł Gargol na prośbę dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Jugowie wręczył podziękowania 
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radnej Katarzynie Majchrzak i Bożenie Sołek-Muzyka za wsparcie finansowanie konkursu dla uczniów.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze cieszy się, że takie inicjatywy są podejmowane, inwestycja w 

młodego człowieka, szczególnie w nauki ścisłe: matematyczka, która zawsze była piętą achillesową 

większości uczniów czy fizyka jest zawsze na plus.  

Więcej wolnych wniosków i spraw różnych nie było.  

Ad. VI  Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poinformowała radnych, że kolejna sesja 

odbędzie się 26 czerwca br. i będzie to bardzo ważna sesja – absolutoryjna.  

Ad. V Wobec  braku dalszych głosów w dyskusji i wyczerpaniu porządku sesji, o godz. 11:56 

Przewodnicząca Rady podziękowała za obrady i zamknęła XV sesję Rady Gminy Nowa Ruda.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Kornelia Łaptuch 

 

 

/Na oryginale podpisano: Przewodnicząca Rady Bożena Sołek- Muzyka/ 

 

 


